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Party school campus in Hangzhou, People‘s Republic of China

Party school in Hangzhou

In Hangzhou, capital of Zhejiang pro-vince, the local committee of 
the Communist Party of China has built a new training facility. The 
campus is situated in the West Lake (Xihu) district, covers 15 square 
kilometres, and cost around 470 million renminbi (48 million euros). 
Many of the campus buildings – including academic buildings, a 
data centre, a library, and an infirmary – are equipped with the best 
hardware and software available in the country. 

Shielded and unshielded unilan® Category 6 cabling solutions 
by Daetwyler Cables were used for the network infrastructure.  
By collaborating smoothly with the Hangzhou sub-provincial com-
mittee, Datwyler Cables+Systems (Shanghai) Co. Ltd again proved 
the outstanding quality of its solutions and services.

杭州市委党校

在浙江省会城市杭州，建设完成了中共杭州市委党校。校园位

于西湖区，占地 15 平方公里，投资4.7 亿元人民币（4800 万欧

元）。很多校园建筑，包括学术楼、数据中心、图书馆和医务

室，都配有中国目前最好的软硬件设施。

德特威勒电缆公司的unilan®Cat. 6屏蔽和非屏蔽布线解决方案

用于网络基础设施。通过与杭州市委的顺利合作，德特威勒

电缆系统（上海）有限公司再次证明了其解决方案和服务质

量的杰出。
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